

**順利天主教中學**  
**學校通告37(2024-2025)**  
**聖誕節及新年假期**

敬啟者：聖誕節即將來臨，為使師生一同歡度佳節，特於二零二四年十二月二十日(星期五)舉行聖誕聯歡會及聖誕節慶祝節目，時間為上午上午7:55至中午12:15。

當天已簽妥學生會承諾書的同學，可以在該日穿著便服；而未簽妥承諾書的同學應該穿著校服參與當天的聯歡活動，而學校於當日下午將不會開放(自修室除外)，敬請留意。

聖誕節及新年假期將由二零二四年十二月二十一日(星期六)至二零二五年一月一日(星期三)，二零二五年一月二日(星期四)照常上課。

此致  
貴家長

順利天主教中學校長  
李婉萍謹啟

二零二四年十二月十日

----- ✂ -----

**回條**  
**學校通告37(2024-2025)**  
**聖誕節及新年假期**

姓名：\_\_\_\_\_

班別：\_\_\_\_\_ ( )

敬覆者：已悉 貴校聖誕節及新年假期事安排。

此覆  
順利天主教中學李校長

家長簽署：\_\_\_\_\_

二零二四年十二月 日

**SHUN LEE CATHOLIC SECONDARY SCHOOL (2024-2025)**

10<sup>th</sup> December 2024

Dear Parents,

**Circular No.37**  
**Christmas Celebration and New Year holidays**

Merry Christmas! To celebrate this festive season, our school's Christmas Celebration is to be held on 20<sup>th</sup> December 2024 (Friday).

On that day, students should return to school before 7:55am and they will be dismissed at 12:15pm. Casual attire is allowed and students should be neatly and properly dressed.

The school will not be open for student activities (except study room) that afternoon.

Christmas and New Year holidays will start from 21<sup>st</sup> December 2024 (Saturday) to 1<sup>st</sup> January 2025 (Wednesday). All classes will resume on 2<sup>nd</sup> January 2025 (Thursday).

Please sign the reply slip below and remind your child to return it to class teachers.

Yours faithfully,

Lee Yuen Ping  
Principal

-----✂-----

**Reply Slip**  
**Circular No.37 (2024 - 2025)**  
**Christmas Celebration and New Year holidays**

Name: \_\_\_\_\_ Date: \_\_\_\_\_

Class: \_\_\_\_\_ ( )

Dear Ms. Lee,

I understand the content of circular No.37.

Yours sincerely,

Signature of Parent